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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi az oka az egyre gyakoribb személy elleni erőszakos 
bűncselekményeknek a Nagykunságban, illetve a Tisza-tónál?" 

Tisztelt Miniszter úr!

A 2021-es év – a jelek szerint – nem indult túl biztató a közbiztonság terén a Nagykunságban illetve
a Tisza-tó környékén. Ugyanis egyre gyakoribbá váltak az olyan cselekményekről szóló híradások, 
amelyben a főszerepet egy, a köznyugalmat különösen zavaró bűncselekménytípusról szól. Az 
elmúlt pár hónapban sorra történtek a térség településein a rablások.

2021. január 23-án, Kenderesen, az elkövető szintén egy idegen házba ment be, ahol tégladarabbal 
ütlegelte a fejét az ott lakónak, majd elvette értékeit.

2021. március 1-jén, Kisújszálláson, egy idős nőt bántalmazott egy elkövető, de értéket elvinni nem 
tudott, így a rablás kísérleti szakban maradt.

2021. április 16-án, Karcagon történt rablás, ahol fiatalkorúak mentek be az áldozat házába, majd 
bántalmazást követően elvitték a sértett magánál tartott pénzét.

2021. április 24-én – alig pár napja – Abádszalókon történt rablás, ahol az udvarra bemászott 
elkövetők, miután észrevette őket a tulajdonos, a tulajdonost bántalmazva vittek el értékeket az 
ingatlanból.

És sajnos ezek az erőszakos cselekmények csak a jéghegy csúcsai, és csupán az utolsó pár hét 
összefoglalója. Ugyanis a 2021-es év egy, a médiában is széles nyilvánosságot kapott esettel indult, 
amelyben az áldozat volt élettársa a vád és saját beismerő vallomása szerint meggyilkolta a karcagi 
anyukát és holttestét lakóhelye közelében elásta.

Tisztelt Miniszter Úr! Mindezekre tekintettel felmerül több kérdés, amelyekre várom megtisztelő 



válaszát:

- Miként alakult az előző években a rablás és erőszakos bűncselekmények száma a Nagykunságban,
illetve a Tisza-tó környéki, Szolnok megyei településeken?

- Mi az oka az év elejei súlyos és a köznyugalmat megzavaró erőszakos bűncselekményeknek?

- Rendelkezik-e a rendőrség elég állománnyal feladatának – különösen a közbiztonság garantálása –
elvégzésére, úgy, hogy a járvány elleni védekezés részükről is komoly terhelést jelent? Ezen 
munkájukat ezúton is megköszönjük, és érte valóban megbecsülés, elismerés jár!

- Valóban igaz-e, hogy a rendőrségnél az állomány nagy része fontolgatja, hogy a rendkívüli 
jogrend végeztével az állományt elhagyják, leszerelnek? Ha igen, akkor mit kíván tenni ez ellen a 
rendőrhatóság?

Várom érdemi válaszát.

Budapest, 2021. április 30.

Tisztelettel,

Dr. Lukács László György
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